

Date: 22 February 2023

التاريخ: 22 فبراير 2023

Attention: The Saudi Exchange Company  
(Tadawul)  
Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia

السادة / شركة تداول السعودية (تداول)  
المحترمين  
الرياض، المملكة العربية السعودية

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Americana Restaurants International PLC (the "Company") – Notification on the Results of the Board of Directors Meeting**

**الموضوع: شركة أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي ("الشركة") - إخطار بنتائج اجتماع مجلس الإدارة**

This is to notify you that the meeting of the Board of Directors of the Company was held at 3:30 pm, today, Wednesday, 22<sup>nd</sup> February 2023, where among the agenda of the meeting that was reviewed and discussed, the Board resolved the following:

يرجى العلم بأن اجتماع مجلس إدارة شركة أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي انعقد في تمام الساعة الثالثة والنصف من ظهر اليوم، الأربعاء، الموافق 22 فبراير 2023، حيث من ضمن أجندة الاجتماع التي تم استعراضها ومناقشتها، أقر المجلس التالي:-

- 1- Approving the financial statements for the year ended on 31<sup>st</sup> December 2022.
- 2- Approving the proposal of distributing cash dividend of USD 0.0123 per share for the 2<sup>nd</sup> half of the year ended on 31<sup>st</sup> December 2022.

- 1- اعتماد البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022.
- 2- الموافقة على مقترح توزيع أرباح نقدية بمقدار 0.0123 دولار أمريكي لكل سهم عن النصف الثاني للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022.

Your Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،،،

ثاقب محمد صابر أعوان -  
Secretary of the Board - أمين سر المجلس



- Copy to Capital Markets Authority

- نسخة إلى هيئة السوق المالية